
Zápis č. 2/2023/4 ze zasedání
zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 19. 4. 2023

Přítomni: V 18.00 hodin bylo přítomno 15 členů zastupitelstva - dle prezenční listiny
a dále 10 hostů - občané městyse Krucemburk

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva a vyzval přítomné k uctění památky zesnulého
zastupitele Josefa Strašila minutou ticha.

Starosta vyzval Mgr. Jiřího Havlíčka ke složení slibu.

l. Složení slibu zastupitele
Zastupitel Mgr. Jiří Havlíček složil slib zastupitele a stvrdil svůj slib podpisem.

2. Schválení^rogramu zasedání
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje program jednání ZM Krucemburk, který je
přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

3. Zvolení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a jmenování zapisovatele
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje:

ověřovatele zápisu ve složení: Martin Strašil, Patrik Otradovský
návrhovou komisi ve složení: Ing. Jiří Kasal, Ing. Luboš Pleskač

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

Zapisovatelem jednání jmenoval starosta paní Ivanu Křesťanovou.

4. Projednání zápisu a usnesení zjninylého zasedání^M
Místostarostka seznámila zastupitele s usnesením ze zasedání ZM Krucemburk č. 1/2023/3.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O



5. Zpráva o činnosti Rady městyse
Místostarostka seznámila zastupitele se zápisy ze zasedání Rady městyse č. 2/2023/8 -
7/2023/13.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

6. Zpráva z výborů
Předseda Roman Brychnáč seznámil zastupitele se zprávou z jednání finančního výboru a
předseda Ing. Jiří Kohl seznámil zastupitele se zprávou zjednání kontrolního výboru. Zprávy jsou
přílohou tohoto zápisu.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

7. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodařeníjnestvse Krucemburk za rok 2022
Zastupitelstvo městyse Krucemburk projednalo a schvaluje zprávu o výsledku přezkoumání
hospodaření městyse Krucemburk za rok 2022 vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením
městyse za rok 2022 „s výhradou".
Zastupitelstvo schvaluje opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků vyplývajících ze Zprávy
o výsledku přezkoumání hospodaření městyse Krucemburk za rok 2022. Do projednání
zastupitelstvem městyse byly zjištěné chyby a nedostatky již napraveny (viz. Příloha č.l).

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

8. Závěrečný účet mestyse Krucembyrk za rok 2022
Zastupitelstvo městyse Krucemburk uzavírá projednání návrhu závěrečného účtu městyse
Krucemburk za rok 2022 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření městyse
Krucemburk za rok 2022 vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením městyse za rok 2022
„s výhradou" a přijímá nápravná opatření k odstranění zjištěných chyb a nedostatků. Zjištěné
chyby a nedostatky byly k datu schvalování závěrečného účtu již napraveny (viz. Příloha č.l).

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O



9. Účetní závěrka městvse Krucemburk za rok 2022
Zastupitelstvo městyse Krucemburk projednalo a schvaluje účetní závěrku městyse Krucemburk
za rok 2022.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

10. Rozpočtová opatření
10.1. Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci o rozpočtovém opatření č.2/2023 a
3/2023, které schválila Rada městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

10.2. Hospodářka městyse paní Radka Rudolfova seznámila zastupitele s návrhem
rozpočtového opatření č. 4/2023 a pan starosta k němu poskytl doplňující informace.
Před zahájením hlasování vznesl zastupitel Mgr. Jiří Havlíček protinávrh, aby se nejprve
hlasovalo o bodech č. 11. Poskytnuté dotace spolkům, č. 12. Bezúročná půjčka pro spolek
PERUN HLUBOKÁ z. s. a pak se hlasovalo o Rozpočtovém opatření č. 4/2023.
Starosta vyzval k hlasování o protinávrhu.

10.2.1. Zastupitelstvo městyse schvaluje hlasovat nejprve o bodu č. 11. Poskytnuté
dotace spolkům, č. 12. Bezúročná půjčka pro spolek PERUN HLUBOKÁ z. s. a poté hlasovat o
bodu č. 10.2. Rozpočtové opatření č. 4/2023.

Hlasování:
Pro: l (Mgr. J. Havlíček)
Proti: 13 (Mgr. O. Kohout, D. Sobotková, P. Otradovský, Z. Holas, R. Kopecký, J. Dohnal, L.
Dohnal, M. Strašil, M. Losenický, M. Zvolánek, Ing. L. Pleskač, Ing. J. Kasal, Ing. J. Kohl
Zdržel se: l (R. Brychnáč)

Starosta vyzval k hlasování o rozpočtovém opatření.
10.2.2. Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2023, které je
přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O



11. Poskytnutí dotace na činnost spolkům
11.1. Zastupitelstvo městyse bylo seznámeno a bere na vědomí poskytnuté dotace a dary na
celoroční činnost místních spolků na rok 2023 v celkové výši 191.080,- Kč, které schválila rada
městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

11.2. Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 633/2022/MK a schvaluje uzavření smlouvy
o poskytnutí dotace na celoroční činnost č. 7/2023 ve výši 80.000,- Kč s TJ Spartak Staré Ransko,
spolek. Nám. Jana Zrzavého 13, 582 66 Krucemburk, 1C: 46483853.
Před zahájením hlasování oznámil R. Brychnáč, M. Losenický, P. Otradovský, L. Dohnal možný
střet zájmů z důvodu členství ve spolku.

Hlasování:
Pro: 13
Proti: O
Zdržel se: 2 (R. Brychnáč, M. Losenický)

11.3. Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 230/2023/MK a schvaluje uzavření smlouvy
o poskytnutí dotace na celoroční činnost č. 2/2023 ve výši 95.000,- Kč sTJ Sokol Krucemburk,
Mikuláše Střely 250, 582 66 Krucemburk, 1C: 70154236.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

11.4. Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 30/2023/MK a schvaluje uzavření smlouvy o
poskytnutí dotace na celoroční činnost č. 3/2023 ve výši 110.000,- Kč s PERUN HLUBOKÁ z. s.
Mikuláše Střely 415, 582 66 Krucemburk, 1C: 26525631.
Před zahájením hlasování oznámil J. Dohnal, L. Dohnal, M. Strašil možný střet zájmů z důvodu
členství ve spolku.

•/

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O



12. Bezúročná půjčka pro spolek PERUN HLUBOKÁ z. s.
Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 272/2023 a návrh smlouvy o zápůjčce peněz.
Zastupitelstvo městyse schvaluje poskytnutí bezúročné půjčky ve výši 700.000,- Kč spolku
PERUN HLUBOKÁ z. s, 1C: 26525631 se splatností 10 let účelově na financování dostavby
loděnice.
Před zahájením hlasování oznámil J. Dohnal, L. Dohnal, M. Strašil možný střet zájmů z důvodu
členství ve spolku.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

13. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství
Zastupitelstvo městyse projednalo Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní
systém odpadového hospodářství a návrh způsobu úhrady poplatku a to buď jednorázově do
31. 3. příslušného roku nebo ve čtyřech stejných splátkách prostřednictvím SIPO do 31. 3., do
30. 6., do 30. 9. a do 31. 12. a zrušení či. 2 odst. 3 této vyhlášky.
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2023 O místním
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, kterou se mění Obecně závazná
vyhláška č. 2/2021, o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, ze dne 1.1.
2022.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

14. Revitalizace parku Krucemburk - dotace OPŽP
Zastupitelé projednali připravený projekt revitalizace parku pod názvem „Obnova sídelní zeleně
- parku v městysi Krucemburk" zpracovaný projekční kanceláří Agroprojekt PSO s.r.o. v prosinci
roku 2019 a rozpočtovou cenu z roku 2020, která činí necelých 6 mil. Kč s DPH.

Starosta informoval zastupitele, že projekt má platné stavební povolení a je možné požádat o
dotaci do OPZP. Výzva bude vypsána s termínem podání žádosti od června do října roku 2023.
Dotace by měla být poskytována ve výši 100% uznatelných nákladů na revitalizaci toku a 85%
uznatelných nákladů na zeleň včetně 3. lete následné péče.

ZM schvaluje realizaci akce s tím, že bude projekt realizován pouze v případě získání dotace.
Bude provedena revize rozpočtu a projektové přípravy, zejména pasportu dřevin.

ZM dále ukládá Radě městyse připravit podání žádosti o dotaci a s tím související úkony.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O



15. Oprava komunikací- dotace MMR
V průběhu projednávání tohoto bodu proběhla diskuze zastupitelů ohledně špatného stavu
některých místních komunikací zejména ulic Na Viničkách, Zahradní, Českobratrská, spojovací
cesta od Zemědělské a. s. na ulici Hlubockou a silnic ve vlastnictví Kraje Vysočina. Pan starosta
informoval zastupitele, že s Krajem Vysočina řeší opravy silnice na Staré Ransko, ulici Hlubockou
a Košinovskou. Dále starosta vyzval zastupitele k podávání podnětů na opravy silnic.
15.1. ZM projednalo výběr komunikací pro podání žádosti na podporu obnovy místních
komunikací. ZM schvaluje opravu místních komunikaci úl. Zahradní a Českobratrská, jelikož na
ně je již připravená projektová dokumentace z roku 2019.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

15.2. ZM projednalo a schvaluje podání žádosti o dotaci na MMR z podprogramu „Podpora
obnovy a rozvoje venkova 2023" dotační titul Č.117D8210A - Podpora obnovy místních
komunikací. Jedná se o ulice Zahradní a Českobratrská. Dotace je poskytována až do výše 50%
uznatelných nákladů akce do max. 10.000.000,- Kč. Předpokládané náklady akce jsou
8.000.000,- Kč. ZM schvaluje spolufinancování této akce.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

16. Uzemní plán městvse Krucemburk
16.1. Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje v kompetenci podle § 6 odst. 5 žák. č.
183/2006 Sb. pořízení změny č. 4 územního plánu Krucemburk zkráceným postupem podle §
55a žák. č. 183/2006 Sb. Obsahem změny bude převedení územního plánu Krucemburk do
jednotného standardu dle novelizovaného znění vyhlášek č. 500/2006 Sb. a 501/2006 Sb.
Krajský úřad Kraje Vysočina konstatoval, že tato změna nebude mít významný vliv na příznivý
stav předmětu ochrany nebo celistvost evropsky významné lokality nebo ptačí oblasti (Nátura
2000). Dále nepožaduje vyhodnocení vlivů návrhu obsahu změny na životní prostředí.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

16.2. Zastupitelstvo městyse Krucemburk schvaluje zastupitele, určeného k projednání změny č.
4 UP Krucemburk, Mgr. Otto Kohouta, starostu městyse Krucemburk.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O



16.3. ZM bere na vědomí nabídku standardizace od Ing. arch. Martina Dobiáše.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

16.4. ZM ukládá Radě městyse zajistit změnu územního plánu a souhlasí s podáním žádosti o
dotaci do podprogramu 117D551 Podpora územně plánovacích dokumentací obcí, který je
součástí programu 117 55 Podpora územně plánovacích činností obcí 2023+.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

17. MS - studie přístavby
Starosta vyzval pana Lukáše Dohnala, aby seznámil zastupitele s návrhem možného řešení
přístavby MS Krucemburk. Dále starosta předal slovo paní ředitelce MS Martě Misařové, aby
vysvětlila zastupitelům důvody potřebnosti přístavby MS.
ZM projednalo a schvaluje zpracování studie přístavby budovy mateřské školky z důvodů
rozšíření kapacity. Studii provede projekční kancelář Ing. Lukáš Kopecký. Prvotní návrhy studie
budou konzultovány v zastupitelstvu.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

18. Příprava, průběh akcí a projektů
Starosta seznámil zastupitele s přípravou a průběhem následujících akcí a projektů:
Poštovní služby
Starosta informoval o průběhu jednání ohledně rušení poboček České pošty. V současné době
jsou rušeny pobočky ve městech, kde bylo v provozu více poboček. Rušení poboček na malých
obcích se to prozatím nedotkne.
Fotovoltaika
Řeší se možnosti osazení fotovoltaických panelů na veřejných budovách škola, školka, úřad
městyse a budova COV. Firmě CEZ ESCO byly předány podklady, aby zpracovala návrhy řešení a
cenovou nabídku. Budou probíhat další jednání.
ZŠ Krucemburk
Byla podána žádost o dotaci z IROP na ostatní odborné učebny, kabinety, sborovnu a ředitelnu.
Reklamace podlah v kmenových učebnách je řešena s právním zástupcem obce JUDr. Ondřejem
Málkem.
Hasičská klubovna
Připravuje se přístavba hasičské klubovny.



Parkoviště u zdravotního střediska
Byly rozeslány dopisy nájemníkům bytových domů čp. 193 a 345 ohledně nevhodného
parkování na parkovišti u zdravotního střediska mimo vyhrazená místa, dochází tím k
omezování výjezdu požární techniky. Pokud se situace s parkováním nezlepší, bude se řešit
osazení dopravního značení, pak bude možné nevhodné parkování pokutovat.
Oprava chřadni zdi na katolickém hřbitově a schodů na náměstí
Byla zadána oprava obřadní zdi na katolickém hřbitově a schodů na náměstí.
Cyklostezka Staré Pansko
Byly zahájeny práce na výstavbě cyklostezky na Staré Pansko. Současně se stavbou se propojí
výtlak kanalizace ze Starého Ranska do průmyslové zóny dříve, než se vybuduje stezka. Protože
vlastník pozemku Ing. V. K. podal nesouhlas s vedením výtlaku kanalizace přes pozemek v jeho
vlastnictví, projekt byl přepracován. V krajních částech cyklostezky u Starého Panská i
vKrucemburku nejde výtlak kanalizace v souběhu s cyklostezkou. Příprava veřejného osvětlení
je tedy v těchto částech ukládána do samostatného výkopu. Tyto práce nejsou součástí
rozpočtu stavby a budou řešeny zvlášť. Odhad nákladů je cca 300.000,- Kč. U Krucemburku
budou z důvodů zvodnělého podloží položeny odvodňovací drenáže po obou stranách stezky.
Průmyslová zóna
Komunikace v průmyslové zóně by měla být do poloviny května hotová. Práce pokračují, budou
probíhat zkoušky čerpání na COV. Na komunikaci proběhnou zkoušky kvality položeného
asfaltu. Především zkoušky mezerovitosti a rovinatosti. Voda, která se zadržuje podél
komunikace bude svedena do Vojnoměsteckého potoka.
Kanalizace na Starém Ransku

Jsou zpracovány projekční práce, zjišťují se podmínky dotací. Byla zpracována a ověřena
pasportizace části kanalizace Starého Ranska, která vede do čistírny odpadních vod. Řeší se
smlouva na čištění odpadních vod s Ing. Bencem, který předložil propočet nákladů na provoz
ČOV. V rámci rady městyse budou probíhat s Ing. Bencem další jednání. V současné době běží
dvouletá výpovědní lhůta, která končí v září 2024.
ZTV pod parkem
Je připravena prvotní studie ZTV pod parkem. Podklady zašle starosta zastupitelům. Dále bude
řešeno na pracovní schůzce.
Úsekové měření

Pokračuje se v přípravách, proběhlo nové měření rychlosti, podklady předány dopravní policii a
budou probíhat další jednání.
Parcela Pod Včelínem
Majitelé parcely Pod Včelínem chtějí prostřednictvím právního zástupce odstoupit od smlouvy,
protože považují parcelu znehodnocenou plynovým vedením, o kterém v době koupě pozemku
nevěděli. Starosta informoval zastupitele, že v roce 2021 bylo schváleno vybudování plynové
přeložky, ale zdržely se projekční práce, které byly zadány již v červenci 2021. V současné době
jsou podklady s rozpočtem připraveny. Zdržení přeložky nebrání manželům K. ve výstavbě,
protože plynové potrubí vede mimo plánované území výstavby rodinného domu a přeložka
bude řešena vně jejich parcely. Manželé K. mají od poloviny roku 2022 vydané stavební
povolení. Majitelé parcely budou se situací seznámeni a bude se s nimi jednat, zda budou mít o
parcelu nadále zájem.
Dětské hřiště na Starém Ransku
Paní místostarostka informovala zastupitele o průběhu prací na dětském hřišti na Starém
Ransku, mělo by být hotové do začátku června, ale práce stěžuje nepříznivé počasí.



Osvětlení v Hluboké
Je vydané stavební povolení, bohužel ČEZ nemůže akci zahájit, jelikož se řeší vyvlastnění
pozemku jednoho z majitelů.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

19. Různé
Zřízení komisí
Starosta informoval zastupitele, že se v rámci rady projednávalo zřízení komisí, zejména
stavební komise, komise pro občanské záležitosti, kulturní komise, komise životního prostředí.
Starosta se dotázal zastupitelů, kdo bude mít zájem být členem některé z komisí.

Ve 21.30 hod. z jednání zastupitelstva odešel Mgr. Jiří Havlíček, přítomno 14 zastupitelů.

Školská rada
Starosta informoval zastupitele, že je nutné zvolit novou školskou radu a vyzval zastupitele
k podání návrhů. Zastupitelé navrhli za členy školské rady pana Romana Brychnáče, Ing. Jiřího
Kasala a paní Moniku Holasovou.
Rada městyse projednala a schvaluje nové členy školské rady pana Romana Brychnáče, Ing.
Jiřího Kasala a paní Moniku Holasovou.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

20. Diskuze

• V rámci diskuze vystoupila paní E. L. Informovala zastupitele o podané stížnosti na Základní
školu v Krucemburku, kterou podala prostřednictvím České školní inspekce. Dále přítomné
seznámila s výsledkem šetření Čsl a se svým vyjádřením k této zprávě. Ke stížnosti se vyjádřil
ředitel základní školy Mgr. Jiří Sikl a situaci chce dále řešit svoláním schůzky, které by se
účastnili zástupci školy, školské rady, zastupitelů a rodičů.
• Dále se v rámci diskuze přihlásil o slovo zastupitel Miroslav Zvolánek a do zápisu žádal uvést
následující:
Po sedmi stání u Okresního soudu v Havlíčkově Brodě soud zamítl žalobu bývalého starosty a
současného zastupitele Mgr. Jiřího Havlíčka proti němu a Aleši Pecinovi. Dále informuje, že se
pan Mgr. Havlíček odvolal ke Krajskému soudu do Hradce Králové. V průběhu této diskuze ve
21.55 hod. opustili zasedání Lukáš Dohnal a Jaroslav Dohnal. Přítomno 12 členů zastupitelstva.

21. Závěr
Starosta stanovil termín dalšího zasedání zastupitelstva na 21.6.2023 v 18.00 hod. a předběžný
termín pracovní schůzky na 15. 5. 2023 nebo 16. 5. 2023.
Starosta městyse poděkoval zastupitelům a ukončil zasedání.



Usnesení č. 2/2023/4
ze zasedání Zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 19. 4. 2023
ZM schvaluje:
2. Program jednání ZM Krucemburk, který je přílohou tohoto zápisu.
3. Ověřovatele zápisu ve složení: Martin Strašil, Patrik Otradovský

Návrhovou komisi ve složení: Ing. Jiří Kasal, Ing. Luboš Pleskač
7. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření městyse Krucemburk za rok 2022

vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením městyse za rok 2022 „s výhradou" a
schvaluje opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků vyplývajících ze Zprávy o
výsledku přezkoumání hospodaření městyse Krucemburk za rok 2022. Do projednání
zastupitelstvem městyse byly zjištěné chyby a nedostatky již napraveny (viz. Příloha č.l).

9. Účetní závěrku městyse Krucemburk za rok 2022.
10.2.2. Rozpočtové opatření č. 4/2023, které je přílohou tohoto zápisu.
11.2. Uzavření smlouvy o poskytnutí dotace na celoroční činnost č. 7/2023 ve výši 80.000,- Kč

s TJ Spartak Staré Pansko, spolek. Nám. Jana Zrzavého 13, 582 66 Krucemburk, 1C:
46483853.

11.3. Uzavření smlouvy o poskytnutí dotace na celoroční činnost č. 2/2023 ve výši 95.000,- Kč
s TJ Sokol Krucemburk, Mikuláše Střely 250, 582 66 Krucemburk, 1C:70154236.

11.4. Uzavření smlouvy o poskytnutí dotace na celoroční činnost č. 3/2023 ve výši 110.000,-
Kč s PERUN HLUBOKÁ z. s., Mikuláše Střely 415, 582 66 Krucemburk, 1C: 26525631.

12. Poskytnutí bezúročné půjčky ve výši 700.000,- Kč spolku PERUN HLUBOKÁ z. s, 1C:
26525631 se splatností 10 let účelově na financování dostavby loděnice.

13. Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2023 O místním poplatku za obecní systém odpadového
hospodářství, kterou se mění Obecně závazná vyhláška č. 2/2021, o místním poplatku za
obecní systém odpadového hospodářství, ze dne l.l.2022.

14. Realizaci akce „Obnova sídelní zeleně - parku v městysi Krucemburk" s tím, že bude
projekt realizován pouze v případě získání dotace. Bude provedena revize rozpočtu a
projektové přípravy, zejména pasportu dřevin.

15.1. Opravu místních komunikaci úl. Zahradní a Českobratrská, jelikož na ně je již připravená
projektová dokumentace z roku 2019.

15.2. Podání žádosti o dotaci na MMR z podprogramu „Podpora obnovy a rozvoje venkova
2023" dotační titul Č.117D8210A - Podpora obnovy místních komunikací. Jedná se o
ulice Zahradní a Českobratrská. Dotace je poskytována až do výše 50% uznatelných
nákladů akce do max. 10.000.000,- Kč. Předpokládané náklady akce jsou 8.000.000,- Kč.
ZM schvaluje spolufinancování této akce.

16.1. V kompetenci podle § 6 odst. 5 žák. č. 183/2006 Sb. pořízení změny č. 4 územního plánu
Krucemburk zkráceným postupem podle § 55a žák. č. 183/2006 Sb. Obsahem změny
bude převedení územního plánu Krucemburk do jednotného standardu dle
novelizovaného znění vyhlášek č. 500/2006 Sb. a 501/2006 Sb. Krajský úřad Kraje
Vysočina konstatoval, že tato změna nebude mít významný vliv na příznivý stav
předmětu ochrany nebo celistvost evropsky významné lokality nebo ptačí oblasti
(Nátura 2000). Dále nepožaduje vyhodnocení vlivů návrhu obsahu změny na životní
prostředí.

16.2. Zastupitele, určeného k projednání změny č. 4 UP Krucemburk, Mgr. Otto Kohouta,
starostu městyse Krucemburk.



16.3. Nabídku standardizace Územního plánu Krucemburk od Ing. arch. Martina Dobiáše.
17. Zpracování studie přístavby budovy mateřské školky Krucemburk z důvodů rozšíření

kapacity. Studii provede projekční kancelář Ing. Lukáš Kopecký. Prvotní návrhy studie
budou konzultovány v zastupitelstvu.

19. Nové členy školské rady pana Romana Brychnáče, Ing. Jiřího Kasala a paní Moniku
Holasovou.

ZM bere na vědomí:
4. Usnesení ze zasedání ZM Krucemburk č. 1/2023/3.
5. Zápisy ze zasedání Rady městyse č.2/2023/8 -7/2023/13.
6. Zprávu z jednání finančního výboru a zprávu z jednání kontrolního výboru.
10.1. Informaci o rozpočtovém opatření č. 2/2023 a 3/2023, které schválila Rada městyse.
11.1. Poskytnuté dotace a dary na celoroční činnost místních spolků na rok 2023 v celkové výši

191.080,- Kč, které schválila rada městyse.
16.3. Nabídku standardizace od Ing. arch. Martina Dobiáše.
18. Informace o následujících akcích a projektech:

Poštovní služby
Starosta informoval o průběhu jednání ohledně rušení poboček České pošty. V současné
době jsou rušeny pobočky ve městech, kde bylo v provozu více poboček. Rušení
poboček na malých obcích se to prozatím nedotkne.
Fotovoltaika

Řeší se možnosti osazení fotovoltaických panelů na veřejných budovách škola, školka,
úřad městyse a budova ČOV. Firmě ČEZ ESCO byly předány podklady, aby zpracovala
návrhy řešení a cenovou nabídku. Budou probíhat další jednání.
ZŠj<rucemburk
Byla podána žádost o dotaci z IROP na ostatní odborné učebny, kabinety, sborovnu a
ředitelnu. Reklamace podlah v kmenových učebnách je řešena s právním zástupcem
obceJUDr. Ondřejem Málkem.
Hasičská klubovna
Připravuje se přístavba hasičské klubovny.
Parkoviště u zdravotního střediska
Byly rozeslány dopisy nájemníkům bytových domů čp. 193 a 345 ohledně nevhodného
parkování na parkovišti u zdravotního střediska mimo vyhrazená místa, dochází tím k
omezování výjezdu požární techniky. Pokud se situace s parkováním nezlepší, bude se
řešit osazení dopravního značení, pak bude možné nevhodné parkování pokutovat.
Oprava ohradnízdi na katolickém hřbitově a schodů na náinestí
Byla zadána oprava obřadní zdi na katolickém hřbitově a schodů na náměstí.
Cyldpstezka Staré Pansko
Byly zahájeny práce na výstavbě cyklostezky na Staré Ransko. Současně se stavbou se
propojí výtlak kanalizace ze Starého Ranska do průmyslové zóny dříve, než se vybuduje
stezka. Protože vlastník pozemku Ing. V. K. podal nesouhlas s vedením výtlaku
kanalizace přes pozemek v jeho vlastnictví, projekt byl přepracován. V krajních částech
cyklostezky u Starého Ranska i v Krucemburku nejde výtlak kanalizace v souběhu
s cyklostezkou. Příprava veřejného osvětlení je tedy v těchto částech ukládána do
samostatného výkopu. Tyto práce nejsou součástí rozpočtu stavby a budou řešeny
zvlášť. Odhad nákladů je cca 300.000,- Kč. U Krucemburku budou z důvodů zvodnělého
podloží položeny odvodňovací drenáže po obou stranách stezky.



Průmyslová zóna
Komunikace v průmyslové zóně by měla být do poloviny května hotová. Práce pokračují,
budou probíhat zkoušky čerpání na ČOV. Na komunikaci proběhnou zkoušky kvality
položeného asfaltu. Především zkoušky mezerovitosti a rovinatosti. Voda, která se
zadržuje podél komunikace bude svedena do Vojnoměsteckého potoka.
Kanalizace na Starém Ransku
Jsou zpracovány projekční práce, zjišťují se podmínky dotací. Byla zpracována a ověřena
pasportizace části kanalizace Starého Ranska, která vede do čistírny odpadních vod.Řeší
se smlouva na čištění odpadních vod s Ing. Bencem, který předložil propočet nákladů na
provoz ČOV. V rámci rady městyse budou probíhat s Ing. Bencem další jednání.
V současné době běží dvouletá výpovědní lhůta, která končí v září 2024.
ZTV^pod parkem
Je připravena prvotní studie ZTV pod parkem. Podklady zašle starosta zastupitelům. Dále
bude řešeno na pracovní schůzce.
Úsekové měření
Pokračuje se v přípravách, proběhlo nové měření rychlosti, podklady předány dopravní
policii a budou probíhat další jednání.
ParceLa Pod Včelínem
Majitelé parcely Pod Včelínem chtějí prostřednictvím právního zástupce odstoupit od
smlouvy, protože považují parcelu znehodnocenou plynovým vedením, o kterém v době
koupě pozemku nevěděli. Starosta informoval zastupitele, že v roce 2021 bylo schváleno
vybudování plynové přeložky, ale zdržely se projekční práce, které byly zadány již
v červenci 2021. V současné době jsou podklady s rozpočtem připraveny. Zdržení
přeložky nebrání manželům K. ve výstavbě, protože plynové potrubí vede mimo
plánované území výstavby rodinného domu a přeložka bude řešena vně jejich parcely.
Manželé K. mají od poloviny roku 2022 vydané stavební povolení. Majitelé parcely
budou se situací seznámeni a bude se s nimi jednat, zda budou mít o parcelu nadále
zájem.
DetskiMistiDaJtarem Ransku
Paní místostarostka informovala zastupitele o průběhu prací na dětském hřišti na
Starém Ransku, mělo by být hotové do začátku června, ale práce stěžuje nepříznivé
počasí.
Osvětlení v hlluboké
Je vydané stavební povolení, bohužel ČEZ nemůže akci zahájit, jelikož se řeší vyvlastnění
pozemku jednoho z majitelů

ZM neschvaluje:

10.2.1. Hlasovat nejprve o bodu č. 11. Poskytnuté dotace spolkům, č. 12. Bezúročná půjčka pro
spolek PERUN HLUBOKÁ z. s. a poté hlasovat o bodu č. 10.2. Rozpočtové opatření č.
4/2023.

ZM souhlasí:

16.4. S podáním žádosti o dotaci do podprogramu 117D551 Podpora územně plánovacích
dokumentací obcí, který je součástí programu 117 55 Podpora územně plánovacích
činností obcí 2023+.



ZJVIJJzavírá:
8. Projednání návrhu závěrečného účtu městyse Krucemburk za rok 2022 včetně Zprávy o

výsledku přezkoumání hospodaření městyse Krucemburk za rok 2022 vyjádřením
souhlasu s celoročním hospodařením městyse za rok 2022 „s výhradou" a přijímá
nápravná opatření k odstranění zjištěných chyb a nedostatků. Zjištěné chyby a
nedostatky byly k datu schvalování závěrečného účtu již napraveny (viz. Příloha č.l).

ZM ukládá:
14. Radě městyse připravit podání žádosti o dotaci do OPZP a s tím související úkony na

realizaci akce „Obnova sídelní zeleně - parku v městysi Krucemburk".
16.4. Radě městyse zajistit změnu územního plánu Krucemburku.

Mgr. Otto Kohout v. r.
starosta

Dagmar Sobotková v. r.
místostarosta

Ověřovatelé zápisu

Patrik Otradovskýv. r. Martin Strašil v. r.

Zápis včetně usnesení má 13 stran.
Zapsala: Ivana Křesťanova
V Krucemburku 24. 4. 2023

Tento zápis včetně usnesení byl upraven z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu
zveřejňovaných osobních údajů v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb. o ochraně
osobních údajů, ve znění pozdějších změn a doplňků.
Zápis bez anonymizovaných osobních údajů je uložen k nahlédnutí na úřadě městyse
Krucemburk.
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